
United Arab Emirates - Al Marai Al Arabia, a leader in the specialty food trading industry, is thrilled to announce the highly
anticipated launch of our newest product, "Baby Camel" This exciting addition to our portfolio features processed camel meat
transformed into a delectable range of frozen burgers, hotdogs, sausages, and mortadella. The official unveiling will take place
at the prestigious Specialty Food Festival, scheduled for 07th to 09th of November 2023.
Camel meat, renowned for its lean and nutritious qualities, has been a culinary gem in various cultures for centuries. At Al Marai Al
Arabia we have taken the extraordinary step of creating a line of convenient and flavorful meat products that highlight the unique
taste and nutritional benefits of camel meat.

Key Features of "Baby Camel":

PRESS RELEASEPRESS RELEASE

Event Press Release
Date Release:

25/09/2023

مجموعة بن حريز القابضة
المراعي العربية للتجارة

مجموعة بن حريز القابضة
المراعي العربية للتجارة

Introducing "Baby Camel" – A Delicious
Innovation in Specialty Meats

Exceptional Flavor: "Baby Camel" captures the rich, savory essence of camel meat, offering a distinct taste experience that is both
delicious and memorable.
Nutritional Powerhouse: Camel meat is naturally low in fat and high in protein, making it an ideal choice for health-conscious
consumers seeking lean and wholesome options.
Versatile Options: Our product line includes frozen camel meat burgers, hotdogs, sausages, Kebab and mortadella, providing a
variety of ways to enjoy the exceptional flavor of camel meat.
Sustainable Sourcing: At Al Marai Al Arabia, we are committed to ethical and sustainable sourcing practices, ensuring that every
bite you take reflects our dedication to environmental responsibility.

We invite all attendees of the Specialty Food Festival to visit us at our booth (Hp2 - C42) and indulge in a culinary journey with
"Baby Camel." Our team of experts will be on hand to offer tastings, share cooking tips, and discuss the many ways to incorporate  
camel meat into your menu.

"We are excited to introduce 'Baby Camel' to the world," said Mr. Salem Al Rashedi, Chairman at Bin Horaiz Group. "This  
product represents a fusion of tradition and innovation, delivering the wholesome goodness of camel meat in a modern and  
convenient format. We believe that 'Baby Camel' will delight food enthusiasts and health-conscious consumers alike."
For media inquiries, product samples, or to schedule a Meeting with [Mr.Yazan Abu Ashour] please contact at :
[Yazan@marae.ae - 00971 555 44 2146].

We look forward to sharing this culinary treasure with the world and to welcoming you to our booth at  the Specialty Food
Festival in the 7th-9th of November 2023.
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الإمارات العربية المتحدة - يسر شركة المراعي العربية، الشركة الرائدة في تجارة الأغذية واللحوم، أن تعلن عن الإطلاق المرتقب لأحدث منتجاتنا
"الحاشي" “Baby Camel “ بحيث يتميز هذا المنتج الرائع بأنه مصنع من لحوم الإبل (الجمل) و التي تم تحويلها إلى مجموعة لذيذة من البرغر المجمد

والهوت دوج والنقانق والمرتديلا. 
سيتم الكشف الرسمي عن المنتج في معرض الأطعمة المتخصصة Specialty food Festival، المقرر عقده في الفترة من 07 إلى 09 نوفمبر 2023

في امارة دبي.

BABY CAMEL ”الميزات الرئيسية لمنتج “الحاشي
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المراعي العربية تطلق منتجها الجديد
”Baby Camel - الحاشي“
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مذاق استثنائي: "الحاشي" تم اعداده من لحم الجمل الغني بالفوائد واللذيذ، حيث أنه يقدم تجربة نكهة مميزة لذيذة ولا تنسى.
فوائد وقيم غذائية: لحم الإبل منخفض الدهون بشكل طبيعي ويحتوي على نسبة عالية من البروتين، مما يجعله خيارًا مثاليًا للمستهلكين

المهتمين بالصحة والذين يبحثون عن خيارات صحية وخالية من الدهون.
خيارات متعددة: يتضمن خط إنتاجنا برجر لحم الجمل المجمدة، والهوت دوج، والنقانق، الكباب والمرتديلا، مما يوفر مجموعة متنوعة من المنتجات

للاستمتاع بالنكهة الاستثنائية للحم الجمل.
التوريد المستدام: في المراعي العربية، نحن ملتزمون بممارسات التوريد الأخلاقية بالاضافة الى توفير مصادر غذائية مستدامة، مما يضمن أن كل

قضمة تتناولها تعكس التزامنا بالمسؤولية البيئية والصحية.

يسرنا أن ندعو جميع الحاضرين في معرض Specialty food Festivalلزيارتنا في جناحنا (Hp2 - C42) والاستمتاع بتجربة فريدة من نوعها مع
"Baby Camel". حيث أن فريق الخبراء لدينا سيكون جاهزًا لتقديم جلسات التذوق ومشاركة نصائح حول كيفية طهي لحم الجمل حيث أننا سنحرص

على جعل منتجنا ضمن قائمة طعامك.
وقال السيد سالم الراشدي، رئيس مجلس إدارة مجموعة بن حريز: "نحن متحمسون لتقديم “الحاشي” BABY CAMEL”  إلى العالم". "يمثل

هذا المنتج مزيجًا من التقاليد والابتكار، ويقدم أجود أنواع لحم الجمل الصحية واللذيذة في شكل عصري وسهل التحضير. ونحن نؤمن بأن منتج
"الحاشي" سوف يسعد عشاق الطعام والمستهلكين المهتمين بالصحة على حد سواء."

نحن نتطلع إلى مشاركة هذا الكنز الغذائي معكم جميعاً كما يسرنا الترحيب بكم في جناحنا في Specialty food Festival في 7-9 نوفمبر 2023.

للاستفسارات الإعلامية، أو الحصول على عينات من المنتجات، أو لتحديد موعد لمقابلة في المعرض مع [السيد يزن أبو عاشور]، يرجى التواصل عن
طريق : الايميل : yazan@marae.ae  أو الاتصال : 00971555442146

تتميز لحوم الجمل بصفاتها الصحية حيث انها قليلة الدهون بالاضافة الى احتوائها على نسبة عالية من البروتين،كما يعتبر لحم الجمل جوهرة
الطهي في مختلف الثقافات.لذا لقد اتخذنا في المراعي العربية خطوة استثنائية تتمثل في إنشاء مجموعة من منتجات اللحوم اللذيذة التي تجمع

ما بين المذاق الفريد والفوائد الغذائية والصحية للحوم الجمل.
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